
 
Mij bereiken geluiden dat Betuwe Zorg niet de zorg levert die is afgesproken. Ik hoor zelfs van 
zorginstellingen binnen de gemeente dat zij met Betuwe Zorg niets meer te maken willen hebben 
vanwege slechte opvolging van zorgvragen van inwoners. 
 
Vragen: 
Heeft het college deze signalen ook? 
Wat onderneemt het college om dit op te lossen? 
Zo niet, vraag ik het college dit te verifiëren, op zo breed mogelijke wijze. Gaat u dat doen? 
 
Extra toelichting op mijn vragen; 
Deze issue is voor een dame van 95 die tot nog toe zelfstandig kon (en nog langer wilde) thuiswonen, 
reden om naar een verzorgingshuis te gaan. En dat willen we toch voorkomen? 
 
Groet, 
Frank Broedelet 

 


